
 

Styremøte 29. april 2014 

Referat fra styremøte i NAMK tirsdag 29. april kl.17.00 på Marchè Lier Sør. 

Tilstede: Gøran, Olav Kr., Anita og Inger (referent). 

 

1. Styret går igjennom det RAS dokumentet som skal brukes under 

oppdrettermøtet den 3. mai, og om den praktiske gjennomføringen av 

dagen. 

2. Under medlemsmøte på Osbakken, ble det diskutert hva gjør vi for å øke 

engasjementet og aktiviteten i klubben. Vi i styret ønsker å få til en 

spørreundersøkelse, for å se hva medlemmene ønsker og mener. Anita 

lager et utkast til spørreundersøkelse. 

3. Styret har bestemt at det bør arrangeres en samling for 

distrikskontaktene, for å øke engasjementet og aktiviteter i distriktene. 

4. Det jobbes hele tiden med å få tillitsvalgte i komiteer. Styret har godkjent 

Vibeke Lothe som ny redaktør og Jon Magne Volden i aktivitetskomiteen 

barmark. Tove R. Tveiten går ut av aktivitetskomiteen, men fortsetter 

med å ha ansvaret for registrering til NKK i forbindelse med de hunder 

som har klart deltester for N TCH. 

5. På NKK`s hjemmesider er det ikke blitt rettet opp med de nye reglene fra 

2010 for N TCH. NAMK har purret på NKK flere ganger, Inger tar og 

kontakter NKK for å få det rettet. 

6. Det jobbes med å få arrangert et seminar / foredrag for de som ønsker å 

bli oppdrettere eller bare vil lære mere om rasen. 

 

 

Neste styremøte 13. mai 2014.  

               

 


